



**LUNDS**  
UNIVERSITET

Mikael Hörndahl  
2017-12-19

## **Protokoll för M-husets projektstyrgrupp utredning** **Möte 16, 2017-12-19**

Beslut beskriv så tydligt som möjligt och förs över i en beslutliggare där det skall framgå när beslutet togs, i.e. datum och styrgruppsmöte.

Protokollet skrivs av verksamhetens projektsamordnare och stäms av med LU Byggnad projektledare. Beslut markeras tydligt och inleds med "*Beslut:*" följt av beslutstexten.

Numrering är Mötesnummer\_Rubrik.Underrubrik.Löpnnummer. Punkt utan mötesnummer avser innevarande möte.

När en punkt är färdighanterad/klarmarkerad lyfts den till beslutliggaren vid kommande möte, dvs. mötet efter den är protokollförd som KLAR.

### **Deltagare:**

---

Annika Mårtensson, Prorektor LTH  
Peter Jakobsson, LU Byggnad  
Peter Berling, Husprefekt  
Mikael Hörndahl, Projektsamordnare M-huset  
Andreas Svensson, LTH Kansli  
Lotta Nordén, Arkitekt A-plan  
Lars Berlin, Arkitekt A-plan

Magnus Genrup, Energivetenskaper  
Catarina Lindén, Energivetenskaper  
Ulf Jeppsson, IEA  
~~Olof Samuelsson, IEA~~  
~~Bo Bernhardsson, Reglerteknik~~  
Tore Hägglund, Reglerteknik  
Matti Ristinmaa, Byggvetenskaper  
Mathias Wallin, Hållfasthetslära  
~~Jonas Engqvist, Hållfasthetslära~~  
Johan Marklund, IML  
Mats Andersson, Maskinteknologi  
~~Johan Persson, Huvudskyddsombud~~  
~~Carolina Rosenqvist, Ordf M-sektionen~~  
~~Rebecca Palmgren, Ordf I-sektionen~~

		<b>Ansv.</b>	<b>Klar.</b>
<b>1.</b>	<b>Utredningens status</b> Nuläget, tider och ev. avvikelser.		
15_1.1	PJ presenterade aktuell status för utredningen (Bilaga 1) och de reviderade inplaceringsritningarna i förstudiehandlingarna. (Bilaga 2) Nytt gällande ritningsdatum, 2017-11-30.		
1.1	Akademiska Hus har tagit ett formellt beslut att gå vidare med renoveringen. Startmöte för byggprojektet under vecka 2.		
<b>2.</b>	<b>Avhållna möte, rapport (sedan förra styrgruppsmötet)</b> Övergripande, detaljer redovisas under respektive punkt nedan.		
15_2.1	AS lämnade rapport från senaste mötet med Läromiljögruppen. Anmärkte på dålig uppslutning.	MH/AS	
15_2.2	Lista på medlemmar i samtliga arbetsgrupper skickas ut och publiceras på hemsidan. Framtida epost med kopia även till styrgruppensmedlemmar.		
15_2.3	Protokoll från arbetsgruppernas möten publiceras på hemsidan/LUBox.		
15_2.4	Rekommendation att bilda verksamhetsgrupper. Förslag på medlemmar; Prefekt, representanter för akademi och TA-personal samt skyddsombud.		
2.1	DRofus möte, 2017-12-04		
2.2	Projektledarmöte, 2017-12-07		
2.3	Teknikmöte, 2017-12-13		
<b>3.</b>	<b>Utredning (allt utom evakuering)</b>		
15_3.1	ÄTA-Lista från V-huset skickas ut för att lära av deras misstag.	PJ	
3.1	Verksamheten ombeds se över antal arbetsplatser i lokalprogrammet. Uppdaterade uppgifter inskickade till PJ under januari 2018.		
3.2	A-plan kontaktar alla institutioner för detaljstudie av höghusdelen.		
3.3	Om behov föreligger, hålls en workshop under februari.		
3.4	Fråga till arbetsgrupper angående larm för ensamarbete, börjar med intressekoll i Lab- & Verkstad + Inredningsgruppen.	PB/MH	
3.5	MH ordnar struktur på LUBox för mötesprotoll för respektive arbetsgrupp.	MH	
3.6	Fråga från LDC, ska de ta över drift av servrar under evakuering alt. I nya M-huset. DDG/LDC ska förtydliga vad de erbjuder. Frågan återkommer vid ett senare styrgruppsmöte.		
<b>4.</b>	<b>Evakuering och flytt</b>		
15_4.1	Styrgruppen eniga om acceptabel inplacering i KC4 på workshop 2017-11-17.	PJ	
15_4.2	Öppet hus på KC4 för rundvandring, 2018-01-10, kl 13-16. A-plan bjuds in.		
4.1	Fråga från A-plan till Energivetenskaper angående kravet på golvbrunnar i labb under evakuering. Befintliga i KC4 pluggade pga kvicksilver, stor kostnad att sanera alt. bygga nya. Magnus Genrup undersöker behov och återkommer på L&V möte 2018-01-09		

<b>5.</b>	<b>Kommande möten</b> Vilka behov av möten ser vi framåt och vilka frågor skall tas upp.		
15_5.1	Nästa möte: 2017-12-19, 13:15-15:00 i M-husets Konferensrum.		
15_5.2	Nytt personalmöte, sista veckan i februari. PB bokar lokal och bjuder in.	PB	
5.1	Nästa möte: 2018-01-12, 10:15-12:00 i M-husets Konferensrum.		
5.2	Lab- & Verkstadsgruppen, startmöte 2018-01-09	MH	
5.3	Flytt- & etappmöte, 2018-01-11	PJ	
5.4	Läromiljögruppen, vecka 2 2018	AS	
5.5	Inredningsgruppen, 2018-01-15	PB	
5.6	Personalmöte; lokal bokad, 2018-02-28, kl 13-15 i M:A	PB	
<b>6.</b>	<b>Övrigt</b>		
15_6.1	Från 2018-01-01, Tore Hägglund blir ordinarie representant för Reglerteknik.		